
Beste ruiter, amazone,            

We willen jullie door middel van dit schrijven  op de hoogte brengen van de nieuwe 
lestarieven met ingang van 1 februari 2025.  
 
Lestarieven 
Het leven om ons heen wordt steeds duurder merken we allemaal.  
Zo hebben ook wij als hippisch bedrijf daarmee te maken. Het is je vast niet ontgaan dat 
paardenbedrijven in forse aantallen aan het verminderen zijn, hetzij door de huidige 
regelgeving, een andere bedrijfsvoering, door volledige bedrijfsbeëindiging of verandering. 
Deze trend is niet voor niks. Het wordt er op meerdere fronten voor hippische bedrijven niet 
makkelijker op gemaakt om een gezonde bedrijfsvoering te kunnen voeren. Ook wij merken 
dit helaas. Zoals het nu lijkt, zal dit in de toekomst m.b.t regelgeving, leveranciers, 
verzekering, personeel en branche specifieke eisen ook niet makkelijker gaan worden. Zo zijn 
ook wij genoodzaakt om onze tarieven hierop aan te passen voor komend jaar.  
 
De BTW verhoging op sport is voorlopig van de baan. Echter wachten we met gepaste 
terughoudendheid af naar wat er als alternatief gaat komen om dit begrotingstekort te 
vullen, maar gelukkig vooralsnog geen BTW verhoging op het sport gedeelte. De BTW op 
fourage gaat per 1 jan wel omhoog naar 21% en dit zul je ook in de winkels gaan merken.  
 
 
FNRS/KNHS  
Wij staan voor kwaliteit, veiligheid en welzijn en onderscheiden ons daar ook in, vandaar ook 
de hoogste waardering vanuit de branche organisatie voor onze bedrijfsvoering.  We zijn 
aangesloten bij de FNRS, waarvoor we aan hoge (welzijns) eisen moeten voldoen, het 
veiligheidscertificaat is hier 1 van, met dit veiligheidscertificaat worden alle risico’s in kaart 
gebracht en geminimaliseerd. 
Afgelopen week is er bekend geworden dat de intensieve samenwerking tussen de KNHS en 
de FNRS niet wordt verlengd. Dit heeft een aantal gevolgen voor ons allemaal. Wij zijn al 
meer dan 30 jaar aangesloten bij de branche organisatie die staat voor welzijn, kwaliteit en 
veiligheid.  
De beëindiging van de samenwerking is voor jou als ruiter niet duidelijk merkbaar, doordat 
alle activiteiten die eerder vanuit FNRS/KNHS georganiseerd werden, gewoon doorgang 
vinden. Het enige verschil wat jij als ruiter daarvan merkt is dat de lidmaatschappen een 
aantal jaar geleden overgeheveld waren van de FNRS naar de KNHS en dit dus weer terug 
gaat naar de FNRS. Wat inhoudt dat we de lidmaatschappen weer moeten omzetten naar de 
FNRS.  
Op dit moment zijn we aan het kijken of we iedereen collectief over kunnen zetten, in plaats 
van individueel afmelden en aanmelden zoals het nu voorgesteld is. Dit geeft voor jullie als 
ruiter en voor ons als bedrijf extra werk, dus als dit collectief gaat lukken, is dat voor ons 
beide de makkelijkste oplossing. Meer informatie hierover volgt nog. Indien blijkt dat 
collectief afmelden bij de KNHS en aanmelden bij de FNRS niet gaat zorgen we voor een 
duidelijke en simpele handleiding waarin dit proces toch individueel uitgevoerd kan worden 
zonder al te veel moeite.   

Het lidmaatschap van de FNRS (en voorheen KNHS ) is verplicht als je bij een FNRS bedrijf 
rijd. Naast alle voordelen zoals wedstrijden, gediplomeerde instructie, en korting op leuke 



acties en uitjes zit er aan dit lidmaatschap nog een aanvullende verzekering vast.  
het lidmaatschap gaat jaarlijks €25,- kosten, dit was voorheen bij de KNHS 29,95.  

Inhaallessen  
Afgelopen jaar hebben we de aanpassing gemaakt naar 4 inhaallessen in het lopende jaar. 
Deze lessen kunnen worden ingezet voor bijvoorbeeld een priveles, of korting op een 
priveles of je kunt je aanmelden voor een inhaalpriveles waarbij je gekoppeld wordt aan 2 
andere mensen die ook een inhaalles inzetten voor zo’n les.  Op deze manier bieden wij toch 
nog (anders dan gebruikelijk) inhaallessen aan. Afgelopen jaar was het eerste jaar dat we de 
inhaallessen zo ingezet hebben en is dit goed ontvangen.  De vraag naar de 
inhaalmogelijkheid in een reguliere les is afgelopen jaar vaker voorgekomen en daarom 
bieden we deze ook weer aan als inhaalmogelijkheid. Het plan om de groepsgroottes te 
verminderen is door het jaar heen steeds meer geïmplementeerd, zodat er meer 
persoonlijke aandacht is tijdens de groepslessen en er ook weer ruimte is ontstaan om 
eventueel tijdens de reguliere les in te halen.    

De 4 inhaallessen kunnen ingezet worden in het lopende jaar van jan-dec. Let erop dat je dit 
tijdig doet, in het laatste deel van het jaar kan het drukker zijn en kan het voorkomen dat er 
geen plek meer is.  

 
 

Wij hopen op jullie begrip en steun om met elkaar te kunnen blijven genieten  van onze 
fantastische dieren en onze mooie sport.  
  
Met vriendelijke groeten, 
Team RSC Zeewolde 
 

 


